
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 19. marts 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 579
Vil ministeren oplyse, hvorfor Ministeriet og »Aftale om Implementering af et Grønt Dan
mark« af 18. november 2024 ikke har fokus på reduktion af fosfor, når flere internationale 
forskere påpeger, at det er mere effektivt at reducere fosfor frem for kvælstof? Der 
henvises til »Nitrogen fixation estimates for the Baltic Sea indicate high rates for the 
previously overlooked Bothnian Sea« Malin Olofsson, Isabell Klawonn og Bengt Karlson, 
Ambio, 2021, side 203–214.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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